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一、英譯中：請將下面這段英文譯成正確、流暢的中文（30 分）

The fast fashion industry is booming as a result of globalisation, with
manufacturing primarily found in developing countries, operating in factories
of which some are known as sweat shops. Workers in these sweat shops are
forced to work in labor conditions which are completely unacceptable. The
fashion industry is also known to have one of the highest, negative impacts on
the environment with its level of affordability constantly increasing
production demands. The business model has been described as focusing on
high volume, rapid lead times and low prices.

二、中譯英：請將下面這段中文譯成正確、流暢的英文（30 分）

人類對自由有著與生俱來的渴望，但自由的真正定義究竟是什麼？

眾所周知，真正的自由並不是所有人都有權體驗的。然而，這是歷史上

一直為之奮鬥的事情，無數人為了有朝一日實現它而犧牲了自己的生

命。自由的含義是擁有不受約束地生活和行動、說話或思考的能力。真

正擁有自由意味著不必因出生方式而感到自卑或害怕。

三、英文作文：請根據下面說明，寫一篇約 200~250 字的英文作文（40 分）

During the COVID-19 pandemic period, many people use food delivery
service apps to satisfy their appetites. In your opinion, what are the advantages
and disadvantages of food delivery services?


